
Bestyrelsesmøde d. 13.11.2023 kl. 18.00 
 

Mødet fandt sted på Præstekilde 
 

Kort referat 
 

Deltagere: Kenneth Henriksen, Stig Søndergaard, Jens Sørensen, Kent Andersen, 
 Knud Erik Petersen, Jesper Mather. 
 
Afbud: Kristian Skov Larsen, Lars Wandahl 
 
Referent: Knud Erik 
 

• Velkommen         KEP 
• Siden sidst – gennemgang af sidste referat     KEP 
• Intet at bemærke 
• Baneudvalg         KEP(LN) 

KEP henviste til baneudvalgsreferatet, samt supplerede med at det er positivt at vi kan spille 
til sommergreens stort set hele året, samt at buggies kan komme ud, hvis vejret det ellers 
arter sig normalt.  

o Frivillige opgaver 
Dette punkt gav en del snak, men summen er at vi skal have skabt en frivilligheds kultur i 
klubben. Det må aldrig blive opfattet som en pligt selv om klubben kan spare på leje udgiften. 
Det skal være sjovt at mødes og gøre de ting der ligger i dette. Til generalforsamlingen bliver 
sløret løftet for hvilke opgaver der ligger.   

• Begynderudvalg         KEP (TC ) 
Tom Carlsson har samlet nyt udvalg bestående af Karin Gylling, Susanne Zoffmann, Leif 
Michelsen, Albert Frances og selvfølgelig Tom selv. De er i gang med at lægge planerne for den 
nye sæson, og de skal have næste møde d. 22. November hvor KEP deltager. Med den 
sammensætning af udvalgsmedlemmer, dækkes stort set alle aldersgrupper, det er dejligt at se 
så mange bakke op her.  

• Ecco Tour uge 19 2024         KEP 
o Hvad der er foregået imellem de 2 bestyrelsesmøder 

Der var ikke helt enighed, men vi blev til sidst enige om at sige nej tak fra klubben side, og 
med den i mente at man kan komme tilbage igen evt. næste år. Resurser og tidspunkt var de 
to væsentligste årsager. 

• Økonomi          
Takket være de kr. 50.000 som Henrik S. har givet i afslag, og det kæmpe arbejde en lille sluttet 
frivillige har gjort her i efteråret, så kommer vi ud med skindet på næsen. TAK!!!!!!!!!!!!! 

o Fremlægning på Generalforsamling 
 Medlemssituation 

Den er ikke god, trods det at vi har fået 30 nye medlemmer ind i 2023, så er 
der desværre 41 udmeldelser, samtidigt ser vi ind i et stort tab på dårlige 
betalere, for 3 uger siden var tallet kr. 75.000, men med en stor rykker indsats 
er vi ned på omkring knapt kr. 50.000 og vi kan vel forhåbentlig nå lidt længere 
ned.  

 Kontingent forhøjelse  
Se under budget, de to punkter er slået sammen.    
 
 
 



 
 
   

 Budget 
Der bliver sendt et oplæg ud i denne uge, hvor man kan se de forskellige 
muligheder der bliver lagt op på generalforsamlingen. Dette så man kan 
forberede sig lidt. Men vi undgår ikke en stigning, og pga. det antal 
medlemmer vi er, må vi nok også se ind i at den frivillige indsats bliver en del 
af klubben fremover, men det kan bestemt også være positivt set i  et evt. 
sammenhold i klubben. 

 Gaver til klubben  
 Der er kun kommet 26 gaver indtil nu!!!! Det er kritisk, og en stor indsats for 

at få de sidste minimum 74 ind skal i gang. Vi har lige fået kr. 84.000 ind via 
indsamlingen sidste år. Kom så venner.  

 
• Bestyrelses situation        Alle 

o Mangler Næstformand/Herunder sponsor udvalg 
o Mangler Kasserer/Herunder hele momsrefusionssiden 
o Mangler Sekretær 
o Mangler Match udvalgsformand/Lars Wandahl er i udvalget 
o Kommunikationsudvalg  
o Aktivitetsudvalg 
o Hjælper til Jens S. i juniorudvalget 
o Formands situation 

Vi vil ikke skrive så meget under dette punkt, andet end det var glædeligt at se Jesper Mather 
træde ind på scenen, og give sine input. Lad os håbe der er flere som gerne vil ind og tage del 
i det ansvar der ligger.   
Samt at Kenneth tilkendegav at han nok skal tage hulsponsoraterne et år mere. Han kunne i 
øvrigt fortælle at vi nu har 2 på venteliste, for at få et sponsorat der!!!!!!!! 

          
• Næste møde mandag d. 11. december kl. 18.00 
• Evt.   

 
Tak for god ro og orden. 
 
Knud Erik 
 
 
 

 


